
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Stanis³awa Bisztygê

na 30. posiedzeniu Senatu
w dniu 2 kwietnia 2009 r.

Oœwiadczenie skierowane do ministra sportu i turystyki Miros³awa Drzewieckiego

Szanowny Panie Ministrze!
Zwracam siê z uprzejm¹ proœb¹ o rozwa¿enie propozycji, aby nastêpnym po programie Orlik 2012

by³ program „Stadion lekkoatletyczny w ka¿dym powiecie”. Zasady finansowania mog³yby byæ podobne.
Uwa¿am, ¿e jeœli nie stworzymy dzieciom i m³odzie¿y warunków do uprawiania lekkiej atletyki, to nigdy
nie odbudujemy potêgi królowej sportu, jak¹ niegdyœ w naszym kraju by³a ta dyscyplina.

Z powa¿aniem
Stanis³aw Bisztyga




